

TABLE OF CONTENTS 目 录

非小细胞肺癌患者 Th17 细胞、血清 IL-17、MMP2 的表达在临床病理分期及淋巴结转移的诊断价值

The Diagnostic Value of Th17 Cells, Serum IL-17, and MMP2 Expression in Clinical Pathological Staging and Lymph Node Metastasis in Non-Small Cell Lung Cancer Patients

刘延梅, 宋荟琴, 黄晓燕 1

老年 AECOPD 患者病因及抗生素治疗的研究进展

Research Progress of Risk Factors and Antibiotic Therapy in Elderly Patients with AECOPD

张欢欢, 王卓亚 8

传统教学法联合 CBL 教学法在心血管内科住院医师急性心肌梗死临床教学中的应用

Application of Traditional Teaching Method Combined with CBL Teaching Method in Clinical Teaching of Acute Myocardial Infarction among Resident Cardiovascular Physicians

马美娟, 黄晓燕, 刘延梅, 王淑霞, 杨静, 唐怀滨, 王玉娟, 刘富强, 张国安 17

混合牙列期骨性 III 类错合与骨性 I 类错合基骨及牙弓对比研究

A Comparative Study of Basal and Dental Arch in the Mixed Dentition of Skeletal Class III Malocclusion and Skeletal Class I Malocclusion

盛丽, 刘佳 23

高血压患者的牙周炎特征研究

Study on the Characteristics of Periodontitis in Patients with Hypertension

吾兰·金恩斯, 姚志涛 31

多位点起搏的研究现状及进展

Current Status and Progress of Research on Multipoint Pacing

杨素霞, 李耀东 43